

Letter of Financial Guarantor

Applicant Information:

Full Name of Applicant:

Gender:

Date of Birth (DD/MM/YYYY):

Nationality:

Passport Number:

Sponsor Information:

Full Name of Sponsor:

Nationality:

Passport Number/ID Number:

Occupation:

Company:

Telephone Number:

Address:

Relationship to Applicant:

Financial Information:

Annual income(US\$) : _____

* Please attach a official salary or annual income proof.

Or

Saving(US\$) : _____

* Please attach a official bank statement. The balances should be no less than the total tuition fees of the applicant for 4 years.

Undergraduate in Chinese program: 100,000 Yuan RMB, Undergraduate in English program: 120,000 Yuan RMB.

Declaration:

I, as the sponsor of _____ (applicant name), will make specific contributions to the support in the nature of cash for a total value of RMB _____ per year, commencing _____, and for a period of _____ year.

I, _____ (sponsor name), do hereby declare that I have agreed to act as sponsor for _____ (applicant name) and that I have the necessary financial resources to support this applicant in the amount and for the length of time listed above. I have read and fully understand my commitment to the above-named applicant. All information provided in this document is, to the best of my knowledge, complete and accurate.

Printed Name of Sponsor :

Signature of Sponsor:

Date:

经济担保人担保函

申请者信息：

申请者姓名：

性别：

出生日期（年-月-日）：

国籍：

护照号码：

经济担保人信息：

经济担保人姓名：

国籍：

护照号码/身份证号：

职业：

单位：

联系电话：

通信地址：

与申请者的关系：

经济担保人财务信息：

年收入（美元\$）：_____

*请另附工资收入证明。

或

存款（美元\$）：_____

*请另附银行出具的存款证明，存款额应不少于申请者4年本科学习总学费。

中文授课本科：100,000 元人民币，英文授课本科：120,000 元人民币。

经济担保人声明：

我，作为_____（申请者姓名）的经济担保人，保证每年为其提供人民币_____元作为经济支持，始于_____年，并持续_____年。

我，_____（经济担保人姓名），特此声明，自愿作为_____（申请者姓名）的经济担保人，提供足够的资金，支持其在上述约定期限内的费用。我已阅读并完全理解我对上述申请人的责任与承诺。在本人知晓范围内，本文档中提供的信息是完整且准确的。

经济担保人姓名：

经济担保人签名：

日期：